
 

 

Општина Прокупље 

Састанку са тимом потпредседника Владе у име општине Прокупље присуствовали су: 

Мирољуб Пауновић, председник општине 

Др. Дарко Лакетић, народни посланик 

Александар Симоновић, члан општинског већа 

Новица Радосављевић, директор ЈКП за урбанизам и уређење 

Представници општине указали су на стратешки значај будућег ауто пута Мердаре – Прокупље – 

Ниш,  чијом  би  се  изградњом  зауставио  одлив  становништва  и  Прокупље  постало  привлачније 

место за инвестиције. Овај пројекат је отворио перспективу за Топлички регион, у виду туризма. 

На  тему  путне  инфраструктуре,  челници  општине  указали  су  на  значај  два  пројекта  –  санацију 

деонице  од  Прокупља  до  Житиног  Потока  и  асфалтирање  деонице  Прокупље  –  Вукања.  У 

предузимању  даљих  корака,  надзорни  орган  ЈП  „Путеви  Србије“  из  Ниша  ће  у  координацији  са 

локалном самоуправом да дефинише стање на терену. 

У  оквиру  регулације  тока  реке  Топлице,  која  се  излила  услед  априлских  поплава  и  начинила 

значајне штете на  територији општине,  тим потпредседника Владе  је општини понудио помоћ у 

успостављању дијалога са „Србијаводама“. 

За Прокупље је од значаја активирање природног изворишта минералне воде „Милан Топлица“. У 

настојању,  да  се  друштву  за  производњу  минералне  воде  и  безалкохолних  пића  пронађе 

стратешки  партнер  за  извориште,  који  би  уложио  средства  и  покренуо  производњу,  начелно  је 

договорен састанак у Министарству рударства и енергетике, као релевантној институцији. 

 

 

 

 

 

 

 


